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Plats KS-salen/Hållbarheten, Stadshuset 

Sammanträdestid 2024-11-21, kl. 13:30-15:30

Närvarande

Ledamöter Ulrika Bertilsson, KS, ordförande, Falkenbergs kommun
Lars Fagerström, SN, Falkenbergs kommun
Maria Larsson, KFT, Falkenbergs kommun
Gun Engström, vice ordförande, Fibromyalgi- och reumatikerföreningen
Per Andersson, SRF Varberg-Falkenberg
Kjell Carlsson, SRF Varberg-Falkenberg
Karin Östergren, NHR Varberg - Falkenberg 

Tjänstepersoner Lina Österhult, kommunsekreterare
Nicklas Olsson, dokumentcontroller
Helena Lind, näringslivsutvecklare § 53
Linnea Severinsson, byggprojektledare§ 54

Paragrafer §§ 49–64

Justering Ordföranden och Gun Engström

Digitala underskrifter Ordförande Ulrika Bertilsson
Justerare Gun Engström  

Protokollet justerat 2024-11-26
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§ 49 Mötets öppnande 
Ordförande förklarar mötet öppnat. 

§ 50 Val av justerare
 Till justerare väljs Gun Engström. 

§ 51 Godkännande av föredragningslista

Beslut 
Rådet beslutar 

1. Ärende 6 utgår, efter detta godkändes föredragningslistan.

§ 52 Föregående mötesprotokoll 

Beslut
Rådet beslutar 

1. Lägga föregående mötesprotokoll till handlingarna.

§ 53 Information om målbild för Falkenbergs stadskärna

Rådet beslutar 

1. Anteckna informationen till protokollet.  

Sammanfattning av ärendet

Helena Lind informerade om målbild för stadskärnan, uppdraget att utreda 
användningen av Stortorget samt centrumlyftet.

Målbild för Falkenbergs stadskärna
Stadskärnan har utmaningar, bland annat förändrade handlingsmönster, nedläggning av 
butiker, ökad inflation, upplevt trygghet i stadskärnan och trafik och parkering. 

Identifierade behov för att säkra framtidens stadskärna är bland annat en gemensam 
riktning och målbild, en plan för utveckling mot målbilden samt en organisation som 
kan bära det strategiska och operativa arbetet. 

Målbilden för stadskärnan är beslutad av kommunfullmäktige i februari 2024. 
Uppdraget som gavs till kommunens tjänstepersoner är att utveckla stadskärnan med 
målbilden ”Falkenbergs stadskärna ska bli en levande och hållbar mat- och kulturstad 
där gemenskap, attraktiva gröna och blå miljöer, ett rikt utbud och ett smart 
kretsloppstänk utgör hjärtat i stadens utveckling.”. 

Sex vägledande principer för att nå målbilden beslutades: en stadskärna där vi vågar 
utforska och testa nytt, vi tar hand om varandra, vi satsar på mer grön och blå miljöer i 
stadskärnan, vi arbetar för ett rikare utbud samt en stadskärna för fler och hållbarhet i 
fokus. 

Planen var att delaktighetsprocessen skulle starta, samtidigt kom ett uppdrag från 
politiken att utreda användningen av Stortorget. 
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Stortorget
Uppdraget från politiken var att ta fram ett förslag på hur stortorget kan utvecklas på 
lång sikt och testa nya användningsområden av torget. Bland annat ses användningen av 
torget, rörelsestråk, tillgänglighet, trafik och parkeringar över. En viktig del av arbetet 
är dialog och fokus är på grupperna näringslivet, barn och unga samt funktionshindrade 
och äldre. 

Centrumlyftet
Centrumlyftet är beslutat i budget för 2025. Dialog kommer ske med fokusgrupper, 
däremot är inte formen för dialogen klar än. 

Rådet lyfter behovet av att behålla parkeringar för rörelsehindrade och att jobba för 
säkra gångstråk. KFRR bjuder in till kontakt för frågor, synpunkter eller önskemål.  

Helena återkommer till rådet vid senare tillfälle. 

§ 54 Information om Falkenbergs nya badhus

Rådet beslutar 

1. Anteckna informationen till protokollet.  

Sammanfattning av ärendet

Linnea Severinsson informerade om Falkenbergs nya badhus. 

En budget på 434 mkr är beslutat samt att badhuset kommer placeras någonstans på 
arenaområdet (fem möjliga placeringar är föreslagna) och planen är att badhuset ska 
öppnas 2029. 

Rådet fick information om status för projektet där det just nu pågår en förstudie med 
verksamhetsbeskrivning, schemaläggning och brukardialoger. 

Projektet kommer ledas i samverkan med entreprenören. Projektet kommer även anlita 
badhuskompettens. 

Projektet har lagkrav att anlita en certifierad tillgänglighetssakkunnig. Förvaltningen 
har även ambition att anlita en oberoende tillgänglighetssakkunnig som granskar 
projektet utifrån och som utför kontroller under byggnationen. 

Rådet ställde frågor hur projektet arbetar med tillgänglighetsfrågor. Den sakkunnig 
tolkar lagens grundkrav, däremot har projektet gett mer ambitiösa direktiv gällande 
tillgänglighet till den sakkunniga. 

Förvaltningen ser att KFR ska vara ett stöd i projektet. Dialoger med KFR är planerade 
som en del av processen, däremot är inte projektet är i dialogfasen än utan förvaltningen 
återkommer till KFR längre fram i processen. 
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§ 55 Tidsplan möten 2025 

Rådet beslutar 

1. Besluta om mötesdatum för 2025.  

Sammanfattning av ärendet

Möten med kommunala funktionsrättsrådet 2025:

- Torsdagen 6 mars, kl. 13:30-15:30
- Onsdagen 14 maj, kl. 13:30-15:30 
- Torsdagen 4 september, kl. 13:30-15:30
- Torsdagen 20 november, kl. 13:30-15:30

§ 56 Information från Regionala funktionshinderrådet, RFR

Ärendet utgår. 

§ 57 Rapport från kommunstyrelsen

Beslut 
Rådet beslutar 

1. Anteckna informationen till protokollet. 

Sammanfattning av ärendet
Ordföranden informerade om ärenden från kommunstyrelsens möte. Stort fokus har 
lagts på budget som beslutades av kommunfullmäktige förra veckan, bland annat 
resurser till centrumlyftet. 

§ 58 Rapport från socialnämnden

Beslut 
Rådet beslutar 

1. Anteckna informationen till protokollet.

Sammanfattning av ärendet
Lars Fagerström rapporterade från socialnämnden. Bland annat om upphandling av 
leverantör för personlig assistans för brukare som valt Falkenbergs kommun som 
utförare. Samt ärende initierat av ledamöter där man vill att nämnden utreder och 
planerar för nybyggnation av seniorboende och trygghetsboende i Vessigebro. 
Nämnden beslutade att inte gå vidare med initiativet då detta arbete redan pågår. 

§ 59 Rapport från kultur-, fritids- och tekniknämnden

Maria Larsson rapporterade från kultur-, fritids- och tekniknämnden. Blanda annat om 
barnkonventionen samt hur HA Bygg AB:s konkurs kommer påverka Tullbroskolans 
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renovering och byggnationen av Tröingeskolan. På tidigare möte med nämnden gick 
socialnämnden sträckan Doktorspromenaden/Lasarettspromenaden där arbetet med 
planering för upprustning ska påbörjas. 

Diskussion i rådet hur funktionsrättsrådet kommer blir involverade i arbetet. Maria 
Larsson undersöker detta och återkommer till rådet. 

§ 60 Frågor och önskemål från KFRR

Beslut 
Rådet beslutar 

1. Anteckna informationen till protokollet.

Sammanfattning av ärendet

a. Fråga om administrativt stöd till KFRR 
a. Vid behov kommer möteshandlingar skickas ut med post, något annat stöd 

kommer inte ges. 
b. Anställda i kommunen med lönebidrag 

a. Kommunens personalavdelning svarar att ca 80 av kommunens anställda 
har lönebidrag. 

c. Visselblåsfunktion gällande funktionsrättsfrågor 
a. Önskemål att KFRR förtydligande vad visselblåsfunktionen skulle innefatta 

och hur den skulle användas.  
i. KFRR önskar bordlägga frågan tills vidare. 

d. Fråga om manual till begrepp i Agenda 2030 
a. Svar från kommunstyrelseförvaltningen att det tidigare har funnits en 

begreppshandbok kopplat till Hållbarometern, de undersöker om den kan  
aktualiseras igen.  

e. Övergång över klitterna på Skrea strand 
a. Inget svar från KFT. 

f. Bastun Bacchus 
a. Vi tar upp detta våren 2025

§ 61 Remisser att behandla 

Beslut 
Rådet beslutar 

1. Anteckna informationen till protokollet.

Sammanfattning av ärendet
Inga remisser har inkommit sedan det senaste mötet. Däremot information och 
diskussion om hur rådet ska hantera kommunstyrelseförvaltningens gransknings- och 
samrådsremisser. Vi kom överens om att när sekreteraren får information om remisser 
skickas dessa till KFRR samt informerar på möte med KFR (om det överensstämmer 
med remisstiden).
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§ 62 Ärendelista

Beslut 
Rådet beslutar 

1. Anteckna informationen till protokollet.

Sammanfattning av ärendet
Ärendelistan är uppdaterad.

Svar från Linda Larsson, KFT om tidigare fråga om enkelt avhjälpta hinder: Kultur- 
fritids- och teknikförvaltningen stödjer funktionsrättsrådets önskemål om att vara 
delaktiga i arbetet med val av platser där kommunen ska göra åtgärder för ”enkelt 
avhjälpta hinder” i syfte att öka tillgängligheten. Funktionsrättsrådet tar fram förslag på 
omkring fem platser årligen som rådet anser ska åtgärdas. Om de föreslagna platserna 
kan åtgärdas inom befintlig budget tas förslag på lösningar fram i samråd mellan rådet 
och KFT.

 § 63 Inbjudan av gäster till kommande möten  

Beslut 
Rådet beslutar 

1. Notera till protokollet att det finns önskemål om gäster.

Sammanfattning av ärendet
Till nästa möte bjuds Maria Sjödahl in samt kommunråd och oppositionsråd. 

§ 64 Övriga frågor

- Fråga om regionens färdtjänst, sekreteraren undersöker och återkommer 
till rådet. 

- På kommande möte önskas uppdatering kring byggnationen av Tröingeskolan.
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Detta dokument är elektroniskt signerat och juridiskt bindande.	

Ordförande: Ulrika Bertilsson Vice ordförande: Gun Engström
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Kopia/bekräftelse på e-signerat dokument.

Signed by: Ulrika Maria Bertilsson
Date: 2024-11-26 09:07:09
BankID refno:  7977572e-9400-4378-92ba-650968a791d8

Signed by: GUN KRISTINA ENGSTRÖM
Date: 2024-11-26 09:53:59
BankID refno:  4d237118-2190-4bc5-bd65-1c32ac0725b0


